
امیـــر قلعه نویـــی در صحبت های روز گذشـــته خود باز هـــم از احتمال لغو یا 
ی های لیگ خبر داد و مدعی شـــد پیشـــنهادش  تعویق یک یا دو هفته از باز
در این مورد را به سازمان لیگ داده، اما گفته می شود آنها مخالف این مساله 
ی مسابقاتی که لغو می شود را  هستند از این جهت که دیگر جایی برای برگزار
ندارند. با این حال سرمربی تیم ملی متذکر شد که خواسته اش را به سازمان 
لیگ مطرح کرده است. این اولین بار نیست که تیم های ملی در برنامه ریزی 
مسابقات لیگ ورود کرده و خواهان جا به جایی مسابقات و لغو آنها می شوند. 
ی به خاطر حضور  مشابه اتفاقی که در هفته های ابتدایی لیگ افتاد و چند باز
ی های آســـیایی هانگژو لغو شـــد؛ هر چند قلعه نویی در این  تیم امید در باز
ماجرا خودش را بی تقصیر معرفی کرد و مدعی شد که رضا عنایتی، سرمربی 
گر  ی ها شـــدند. البته که در این مورد ا تیم امید و یک باشـــگاه خواهان لغو باز
ی عقب افتاده ای  سازمان لیگ مقاومت بیشتری از خود نشان می داد الان باز
را در جدول مسابقات لیگ برتر نداشتیم. تردیدی نیست که این تعطیلی ها 
یـــادی بـــه فوتبال ما می زند و بی برنامگی در لیگ نه تنها باعث از بین  لطمـــه ز
رفتـــن جذابیت آن می شـــود، بلکه بیشـــترین لطمه را به تیـــم ملی هم می زند؛ 
که ستاره های فوتبال اصولا از دل لیگی پویا و منظم بیرون می آیند و این  چرا
همه تعطیلی و جابه جایی های بدون توجیه مناســـب تنها دودش به چشـــم 
فوتبـــال مـــی رود. همان طور که تیم ملـــی امید هم از تعطیل کردن لیگ خیری 
ی های  ندید و درنهایت با شکســـت برابر هنگ کنگ از گردونه مســـابقات باز
آســـیایی حذف شـــد تا این انتقاد به درستی مطرح شود که چرا با وجود ایجاد 
شـــرایط مســـاعد بـــرای این تیـــم و اینکه تقریبا همه فوتبـــال در اختیار آنها قرار 
گرفته بود درنهایت نتوانســـتند در هانگژو نتیجه خوبی کســـب کنند. اتفاقی 

که شاید یکی از نگرانی های قلعه نویی هم باشد. 

   جلسات بی نتیجه تابستان
ســـازمان لیگ به مانند ســـال های گذشـــته در تابســـتان امســـال قبل از اینکه 
برنامه مســـابقات لیگ را تنظیم کند از ســـرمربی تیم ملی دعوت کرد تا ابتدا 

برنامه های او را تا جام ملت ها بداند. از آنجا که فیفا دی ها مشـــخص اســـت 
برنامه ریزی برای تیم ملی خیلی ســـخت نبوده و نیســـت و جلســـات آنها نیز 
در همین راستا برگزار شد. درحقیقت سازمان لیگ برنامه این فصل را همان 
قبل از شـــروع فصل طرح ریزی کرد، اما با شـــروع لیگ برخلاف آنچه قول و قرار 
یکن این تیم  ی های استقلال به خاطر حضور سه باز گذاشته بودند، ابتدا باز
ی های آسیایی لغو شد و متعاقب آن نیز پرسپولیس با توجه به حضور  در باز
ی هایش شـــد. به همین راحتی  یکنش در تیم امید خواســـتار لغو باز ســـه باز
ی دیگـــر لیگ هم به تعویـــق افتاد تا صدای خیلـــی از مربیان لیگ  چنـــد بـــاز
ی های آســـیایی می شـــد  گر تیم امید راهی فینال باز برتری در بیاید؛ هر چند ا
ی های به مراتب کمتری در لیگ انجام داده بودند! چه بسا الان سرخابی ها باز

   کمک گرفتن از مشاور برای برنامه ریزی دوباره 
سازمان لیگ بعد از حذف تیم امید از یکی دو مسئول سابق در این سازمان 
یخ نیم فصل  کمک گرفت تا برنامه ریزی جدیدی را برای بازی ها انجام داده و تار
و پایان فصل را مشـــخص کنند. از این رو این برنامه تدوین شـــد و قرار بر این 
شـــد کـــه هفتـــه پانزدهـــم لیگ قبل از جـــام ملت ها به پایان برســـد و حتی روز 
هشتم خرداد ماه نیز هفته پایانی لیگ برنامه ریزی شد. البته سازمان لیگ با 
وجود اینکه می توانست برنامه مسابقات لیگ تا هفته سی ام را اعلام کند اما 
تا هفته پانزدهم رسانه ای کرد. در این میان نیز قرار شد تیم هایی که در لیگ 
قهرمانان آسیا حضور دارند تا پایان نیم فصل هر پنج روز یک بار به میدان بروند. 

   قلعه نویی از فشردگی بازی ها استقبال نمی کند
مصدومیت چند ملی پوش از  جمله یاسین سلمانی، مرتضی پورعلی گنجی، 
وحیـــد امیـــری، میلاد ســـرلک و مهدی ترابی )دو نفر آخـــر بهبود پیدا کردند( 
ی هـــا و کیفیـــت بـــد زمین چمـــن باعث شـــده که امیر  به خاطـــر فشـــردگی باز
ی ها به صورت فشـــرده اســـتقبال نکند. به این خاطر  ی باز قلعه نویی از برگزار
ی های هفته دهم که یکی از آنها بین  هســـت که او به دنبال این اســـت تا باز
پرســـپولیس و ســـپاهان است، لغو شود. حتی شنیده می شود او خواهان لغو 
ی زودتر در اختیار داشـــته  گردانش را چند روز هفته پانزدهم هم اســـت تا شـــا
باشد؛ هر چند این مساله شامل لژیونرها نخواهد شد. به هر جهت دلیل اینکه 

قلعه نویی سازمان لیگ را برای لغو یا تعویق مسابقات تحت فشار گذاشته، 
ی با هنگ کنگ و ازبکســـتان  همین موضوع اســـت. اینکه تیم ملی برای باز
می خواهد ملی پوشان داخلی را چند روز زودتر در اختیار داشته باشد یا اینکه 
به دنبال حضور در تورنمنت شرق آســـیا قبل از جام ملت ها اســـت، بهانه ای 
گردانش را قبل از جام  بیش نیســـت و در حقیقت قلعه نویی نمی خواهد شـــا
ملت ها خسته یا مصدوم تحویل بگیرد. در آن سو سهیل مهدی می داند که 
ی ها را لغو کند آن وقت برای برنامه ریزی دوباره  گر این بار هم مجبور شود باز ا
ی ها را نیز بعد از نیم فصل دوم به صورت  لیگ باید کلی وقت گذاشـــته و باز
فشرده تر برگزار کند که در آن صورت با صعود احتمالی پرسپولیس و سپاهان 
ی  از گروه شـــان در لیگ قهرمانان آســـیا آن وقت شـــرایط این دو تیم برای برگزار
ی های داخلی شان نیز متفاوت خواهد بود. در این مورد باید دید که این  باز
بار سازمان لیگ می تواند مقابل فشارهای وارده مقاومت کند یا باز هم شاهد 

لغو مسابقات لیگ و تغییر در برنامه کلی آن خواهیم شد. 

   مخالفت باشگاه ها
خیلی از باشـــگاه های لیگ برتری برای اینکه با مشـــکل رزرو بلیت هواپیما و 
ی های خارج از خانه خود اقدام  هتل مواجه نشوند از چند هفته قبل برای باز
کثر باشـــگاه ها برنامه های مربوط به ســـفر خود در  می کنند. در همین راســـتا ا
ی های این هفته  گر قرار باشد باز هفته دهم را طرح ریزی کرده اند. از این رو ا
یخ دیگری موکول شود این باشگاه ها از نظر مالی متضرر خواهند  لغو و به تار
شد. جدا از این مساله باشگاه هایی که در لیگ قهرمانان آسیا حضور دارند 
گر در این  در شـــرایط فعلـــی مجبورنـــد هر پنج روز یک بـــار به میدان بروند که ا
ی های آنها باید  ی هـــا یکی دو هفته هم لغو شـــود در ادامـــه لیگ باز میـــان باز
فشـــرده تر برگزار شـــود که مربیان آنها به شـــدت با این مساله مخالفند. در این 
ی تیمش با پیکان کمتر از 48  میان یحیی گل محمدی حتی حاضر شد باز
ی  یکاور گردانش فرصت ر ی تیم ملی با قطر برگزار شود تا شا ساعت بعد از باز
برای بازی بعد مقابل استقلال تاجیکستان را داشته باشند. قدر مسلم سازمان 
ی از مسابقات تیم های حاضر در لیگ قهرمانان را تا قبل از جام  لیگ هر باز
یخ برگزاری آن را به نیم فصل دوم موکول کند.  ملت ها لغو کند، مجبور است تار

اتفاقی که مشابه آن را 14، 15 سال پیش در لیگ می دیدیم!

هفتـــه نخســـت بیســـت و دومیـــن دوره رقابت هـــای لیگ برتر تکوانـــدو روزهای 
پنجشنبه و جمعه هفته جاری برای اولین بار به شیوه گرندپری به صورت تیمی 
و انفرادی برگزار خواهد شد. در این دوره از رقابت ها 11 تیم صنعت مس کرمان، 
باشگاه دمنده، شرکت پالایش نفت آبادان، لوازم خانگی میکس پلاس، پاس، 
شهرداری ورامین، باشگاه فرهنگی ورزشی مس سونگون ورزقان، دانشگاه آزاد 
اســـلامی، یزدان، بارمان ابزار و یراق توســـن، نفت مناطق مرکزی-زاگرس جنوبی 
یکنان آزاد حضور خواهند داشت. دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان  به اضافه باز
یکـــی از قدیمی تریـــن و پرافتخارتریـــن تیم های تکواندو کشـــورمان نیز در فصل 
جاری به رقابت با رقبای خود خواهد پرداخت. رضا ایمانزاده، ملی پوش سابق 
تکواندو ایران و سرمربی تیم دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان« از تغییر 

یر می خوانید.  رویکرد این باشگاه در فصل جاری صحبت کرد که در ز

شـــرایط دانشـــگاه آزاد برای حضور در این فصل رقابت های لیگ برتر 
چگونه است؟

واقعیت امر این است که امسال در حوزه مدیریتی تصمیم بر این گرفته 
شد که دو تیم در رقابت های لیگ برتر و نقش جهان داشته باشیم. البته 
سیاست ما در این فصل استفاده از نیروهای جوان است و ملی پوشی 

یم بـــا صرفه جویی در  در تیـــم نخواهیم داشـــت. قصد دار
هزینه هـــا و بـــا اســـتفاده از نســـل جـــوان یـــک 

پوســـت اندازی واقعی داشـــته باشیم تا 
در ســـال های آینده این جوانان را به 

ســـطح ملی و سکوهای قهرمانی 
برســـانیم. در ســـالیان گذشـــته 

ما با حفظ ملی پوشـــان خود، 
ی می کردیـــم،  پوســـت انداز
اما امســـال تصمیم گرفتیم 
بـــا توجه بـــه بالارفتـــن مبلغ 
ســـت  سیا  ، هـــا د ا د ر ا قر

پیـــش  در  جوانگرایـــی 
یـــم و بـــا نیروهـــای  بگیر

تازه کار در مســـابقات 
شرکت کنیم. 

چند درصد ترکیب تیم شما را دانشجویان دانشگاه آزاد تشکیل می دهند؟
تقریبا 90 درصد ترکیب تیم را دانشجویان دانشگاه آزاد تشکیل می دهند و 10 
یم  درصد نیز محصل هستند و هنوز به مقطع دانشجویی نرسیده اند. امیدوار
این نفرات نیز در آینده دانشجوی دانشگاه آزاد شوند تا 100 درصد ترکیب تیم 

را دانشجویان تشکیل بدهند. 

دانشـــگاه در ســـالیان گذشـــته همواره یکی از مدعیان قهرمانی بود. با این تغییر 
سیاست امسال هم به دنبال حضور در جمع مدعیان هستید؟

دانشگاه آزاد 13 عنوان دارد که پنج یا شش مورد آن قهرمانی است. با توجه به 
ی لیگ برتر به سبک و شیوه جدید هیچ چیزی دور از دسترس نیست و  برگزار
با نیروهای جوان خود مدعی هستیم. در لیگ نقش جهان اما مدعی قهرمانی 

هستیم و امیدوارم یکی از سکونشینان باشیم. 

در ســـالیان گذشـــته خیلـــی از چهره های جـــوان در ترکیب 
دانشـــگاه آزاد تبدیل به ملی پوش شـــدند. فکر می کنید 
یکنی  از ترکیـــب فعلـــی نیز در آینده شـــاهد حضـــور باز

در تیم ملی باشیم؟
 یکـــی از اهـــداف ما همین اســـت. تیـــم حاضری خور 
یم  ی ندار نیســـتیم و اصلا پولی نیز برای حاضری خور
یکنانی  یکنان ملی پوش باشیم. باز که به دنبال جذب باز
، سعید رجبی،  مثل میرهاشـــم حسینی، آرمین هادی پور
عرفـــان بزرگـــی و حتی محمدباقری معتمد و علیرضا 
نصرآزادانـــی از رده ســـنی نوجوانـــان در تیـــم ما 
بودند و تبدیل به ســـتاره شـــدند و حتی به 
قهرمانـــی جهـــان و المپیـــک رســـیدند. در 
یم  حال حاضر نیز همان اســـتراتژی را دار
و بیشتر به عنوان یک باشگاه بازوانی برای 
ورزش کشور و فدراسیون تکواندو هستیم. 
دانشـــگاه آزاد همیشـــه حامی ورزش کشور 
اســـت؛ چون می دانید تیم تکواندو داشته 
باشیم یا نداشته باشیم، در جذب دانشجو 
یـــا در بعد تبلیغاتی تاثیری نخواهد داشـــت. 
ی  ی در بسیار مسئولان دانشگاه آزاد با تیمدار
از رشته ها قصد حمایت از ورزش کشور را دارند. 
سیاست مرکز ورزش دانشگاه آزاد این است که 

هم بتواند به ورزش کشـــور کمک کند و در کنار آن چالشـــی برای دانشجویان 
کثر قهرمانان ما در رشـــته های  خودمان ایجاد کند تا بتوانند قهرمان شـــوند. ا
مختلف که در طول سال در رشته های مختلف قهرمان جهان و آسیا می شوند 

از دانشجویان دانشگاه آزاد هستند یا در گذشته بودند. 

ید ســـقف  از افزایش مبالغ قرارداد لیگ برتر تکواندو صحبت کردید. اطلاع دار
قرارداد ملی پوشان در لیگ چقدر شده است؟

یکنان  آنطور که شـــنیدم تیم های نفتی تا ســـقف 400، 500 میلیون تومان با باز
قرارداد بســـته اند. از جهت این اتفاق بســـیار خوبی است که به رفاه قهرمانان 
ما کمک خواهد کرد و امیدوارم تعداد این تیم ها بیشتر شود و انگشت شمار 
یکنان تیم ملی باشـــند که بتواند یک ســـکویی را  نباشـــد تا فقط به دنبال باز
کسب کنند. افزایش این تیم ها به توسعه و رشد تکواندو نیز کمک خواهد کرد. 
تیم هایی مثل دانشگاه آزاد بیشتر جنبه رشد را در نظر می گیرد تا دانشجویان 
بتوانند در ورزش قهرمانی رشد داشته باشند و این تیم ها نیز می توانند در حفظ 
ی ملی پوشان و توسعه تکواندو تاثیرگذار باشند. امیدوارم این تیم ها  و نگهدار
یکنان جوان نیز رشد پیدا کنند و آلترناتیو  کمک کنند تا در کنار ملی پوشان باز

و پشتوانه ای برای تیم ملی باشند که هدف اصلی لیگ نیز همین است. 

تغییـــر نحـــوه برگـــزاری مســـابقات لیگ برتر به شـــیوه گرندپـــری و وزن به وزن که 
یابی می کنید؟ در پایان هر هفته با نفرات برتر همراه خواهد بود را چگونه ارز

این سیستم فقط در لیگ برتر برگزار خواهد شد. فکر می کنم بعد از 20 سال 
ی لیگ برتر می دادیم. در سالیان گذشته  نیاز به تغییر و تحولی در شیوه برگزار
نیز این تفکر وجود داشـــت، اما اجرایی نشـــد. بالاخره با تمهیدات مســـئولان 
فدراســـیون تصمیم بر این گرفتند که لیگ برتر به این شـــکل برگزار شـــود. فکر 
می کنـــم از لحـــاظ بـــار فنی می تواند به تکواندو کمک کند. با سیســـتم قبلی 
یدادی به این  ی لیگ هیچ مسابقه ای در دنیا برگزار نمی شد و هیچ رو برگزار
ی کنند. فقط چند دوره جام باشـــگاه ها به  صـــورت نبـــود کـــه تیم ها با هم باز
این شـــکل برگزار شـــد که خیلی استقبال نشد و مجددا به سمت قرعه کشی 
یکنان نیز  انفرادی رفتند. این تغییر برای رشـــد فنی تغییر خوبی اســـت و باز
که نیاز به خودمراقبتی بیشتر دارند  باید خودشـــان را به روزرســـانی کنند؛ چرا
و از لحـــاظ فنـــی نیـــز بایـــد بـــرای هر هفته لیـــگ که حداقل هر یـــک ماه یک 
بار برگزار خواهد شـــد، آماده بمانند. ممکن اســـت در این سیســـتم توانایی 
یکنان نیز کم باشد و نتوانند نتیجه دلخواه را بگیرند و بالعکس  یک سری باز
یکنانی نیز رشد کنند و من فکر می کنم در این سیستم یک سری چهره ها  باز

رشد خواهند کرد. 

پیشنهاد قلعه نویی برای تعویق هفته دهم لیگ باعث می شود بعضی تیم ها 5 هفته بدون بازی بمانند 

سکته دوباره به لیگ؟

سرمربی تیم تکواندو دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: با استفاده از نسل جوان پوست اندازی واقعی کردیم

بسیاری از قهرمانان ورزش کشور دانشجوی دانشگاه آزاد هستند
 تیم حاضری خور نیستیم               قرارداد ملی پوشان 400 تا 500 میلیون شده است
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

نگرانی از پاداش جام ملت ها!

کنعانی زادگان مورد غضب ملی پوشان
محمدحسین کنعانی زادگان هفته گذشته با یک اظهار نظر در مصاحبه 
ویدیویی اش حســـابی جنجال ســـاز شد. او مدعی شد با مجوزی که 
برای ورود خودروی خارجی از فدراسیون به عنوان پاداش دریافت کردند 
یک خودروی یکصد میلیارد تومانی وارد کرده اســـت. اظهارنظری که 
واکنش  های مختلفی را در سطح جامعه از سوی ورزشکاران رشته های 
دیگر و فوتبال دوستان در فضای مجازی داشت. اما در همین راستا 
یکنان اسمی تیم ملی به این صحبت های  واکنش های تعدادی از باز
کنعانی زادگان هم جالب بوده. در این مورد برخی از ملی پوشان حتی 
باورشان نشده کنعانی بتواند خودرویی به این قیمت وارد کشور کند 
و وقتی از او در این مورد سوال کردند، این مدافع ملی پوش عنوان کرده 
جو گیر شده و چنین حرفی را زده است! اما در این میان بزرگ ترهای 
تیـــم ملـــی از کنعانی بابـــت این جوی که علیه تیم ملی به راه انداخت 
کی شده و به وی گفته اند کاری کردی که حتی در صورت قهرمانی  شا
در جام ملت ها هم خبری از پاداش کلان نباشد! در هر صورت کنعانی 
بعـــد از ایـــن ماجرا تصمیم گرفته مدتی را ســـکوت کنـــد تا به نوعی جو 
پیرامونش و البته ملی پوشان فوتبال آرام شود. اگرچه امیر قلعه نویی نیز 
در مصاحبه روز گذشته خود سعی کرد ادعای مدافع تیم ملی را یک 
نوعی شوخی با مخاطبان نشان دهد، در نوع خودش جالب توجه بود.

باهویی همه جوره با قرمزها راه آمد

پرسپولیس راضی از خرید خارجی اش!
مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس قبل از آغاز رقابت های لیگ قهرمانان 
آســـیا در یـــک اقـــدام عجیـــب بدون مشـــورت با یحیـــی گل محمدی 
تصمیم گرفت نبیل باهویی را به لیست بزرگسالان سرخپوشان اضافه 
کند. خریدی که حالا از آن رضایت دارند. رضایت نه از نظر فنی بلکه 
یافتی از باشگاه  یکن هنوز بابت این انتقال در از این جهت که این باز
پرسپولیس نداشته و از زندگی در هتل هم رضایت دارد. در حقیقت 
باهویـــی بـــرای اینکه این فصل بدون تیم نماند و برای پرســـپولیس در 
مســـابقات داخلی و بین المللی به میدان برود همه جوره با مدیریت 
این باشـــگاه راه آمده است. به نظر می آید مهاجم سوئدی پرسپولیس 
قبل از هر چیز به دنبال این اســـت تا خودش را در این تیم از نظر فنی 
به اثبات برســـاند و بعد از آن از باشـــگاه توقع پرداخت حق و حقوقش 
گفته نماند که او از رفتارهای یحیی گل محمدی در  را داشته باشد. نا
تمرینات هیچ گلایه ای نداشـــته و مدعی شـــده که این مربی رفتاری 
مشابه همه نفرات تیم با وی دارد، از این رو می خواهد جواب اعتماد 
یحیـــی را در بازی هـــای آینـــده تیمـــش بدهد. نبیل در ســـه بازی اخیر 
پرســـپولیس در دقایقی خیلی کوتاه به میدان آمده و فرصت آنچنانی 
برای عرض اندام نداشته است؛ هر چند او در تمرینات بسیار پرتلاش 
و سختکوش نشان داده و از این بابت مربیانش از وی راضی هستند.

برای دریافت مطالبات خود

پرسپولیسی ها این هفته هم صبر می کنند
باشگاه پرسپولیس هنوز نتوانسته به وعده اش مبنی بر پرداخت حداقل 
نیمی از آپشن های قرارداد فصل گذشته سرخپوشان عمل کند و آنها 
همچنان هر روز پیگیر این قضیه هستند. در این مورد با خبر شدیم 
گردان یحیی گل محمدی به مانند این مربی از شـــرایط موجود  که شـــا
کی اند اما فعلا قصد ندارند جنجال جدیدی را به پا کنند.  حسابی شا
از این رو در نظر دارند این هفته را هم به رضا درویش فرصت دهند تا 
بتواند شـــرایط را برای پرداخت پولی که قول داده بود را فراهم کند. در 
این میان مدیرعامل پرســـپولیس نیز همچنان در حال رایزنی با بانک 
شهر است تا بتواند رضایت آنها را برای پرداخت 35 میلیارد از سپرده 
گر او نتواند تا آخر هفته کاری کند آن  این باشـــگاه را جلب کند. اما ا
وقت باید منتظر واکنش سرخپوشان بعد از بازی با صنعت نفت آبادان 
باشـــد. در حقیقت می توان شـــرایط این روزها پرسپولیس را به آتش زیر 
کســـتر تشـــبیه کرد. آتشی که هر لحظه ممکن است شعله ور شود.  خا
گفته نماند شـــانس بزرگی که درویش آورده این اســـت که او بخش  نا

اعظمی از آپشن های علیرضا بیرانوند را پرداخت کرده است!

احتمال بازگشت کاپیتان به تمرینات از هفته آینده

امیری آخر هفته MRI می دهد
در مورد مصدومیت وحید امیری و شرایط نگران کننده او در شماره دیروز 
روزنامه اشاره ای داشتیم، اما آخرین خبر از وضعیت این بازیکن حاکی 
از آن دارد کـــه او فـــردا از پـــای مصدومش MRI جدیدی خواهد گرفت تا 
وضعیتش به طور دقیق بررســـی شـــود. اگر شرایط او مناسب باشد کادر 
پزشکی پرسپولیس از روز شنبه مجوز پا به توپ شدن را کم کم برای امیری 
صادر خواهند کرد. در این صورت این بازیکن بعد از دو هفته رفته رفته 
آماده بازی خواهد شد. امیری خیلی امیدوار است که این بار بهبودی اش 
حاصل شود؛ چرا که تاکید داشته دردش خیلی کمتر شده و شرایطش بهتر 
از قبل است. این بازیکن فعلا تنها مصدوم تمرینات سرخپوشان است. 
البته اگر یاسین سلمانی و مرتضی پورعلی گنجی را به حساب نیاوریم.

استراتژی آبی ها برای مقابله با شکایت پرسپولیس

 »هوادار متمول« هدف اصلی استقلال
برای پاتک به رقیب

پرسپولیسی ها در روزهای اخیر به شدت پیگیر موضوع شکایت خود 
از باشـــگاه اســـتقلال هستند و معتقدند آبی ها دســـتورالعمل ناظر بر 
یکنان را رعایت نکرده اند و از آنها هم باید  قراردادهای باشگاه ها با باز
یادی را در این مدت ایجاد کرده اند  امتیاز کسر شود. قرمزها هجمه ز
گری درباره اتفاقاتی هستند که در تیم  و از طرق مختلف مشغول افشا
رقیب رخ داده است. البته در سوی مقابل استقلالی ها مصرانه اعتقاد 
دارند که هیچ تخلفی از سوی آنها صورت نگرفته است و هیچ نگرانی 
از بابت جریمه های احتمالی ندارند چون کاری برخلاف قانون انجام 
نداده انـــد. ایـــن تازه تریـــن جنگ و درگیـــری بین دو باشـــگاه پرطرفدار 
پایتخـــت اســـت کـــه این بار در خارج از چمن ســـبز دنبال می شـــود و 
بایـــد دیـــد نتیجه آن درنهایت چه خواهد شـــد. تازه ترین شـــنیده های 
خبرنگار »فرهیختگان« از این حکایت دارد که آبی ها هم برای مقابله 
با حملات تیم رقیب تصمیم دارند به شدت روی پرداختی های هوادار 
یکنان این تیم مانور کرده و آن را دســـتاویزی  متمول پرســـپولیس به باز
برای کســـر امتیاز مجدد از این تیم قرار دهند. اســـتقلالی ها معتقدند 
مدیران تیم رقیب با اســـتفاده از این ترفند قانون ســـقف بودجه را دور 
زده اند و بخشی از قرارداد بازیکنان ملی پوش و ستاره خود را از طریق این 
هوادار خارج نشین پرداخت کرده اند تا بتوانند سقف بودجه مصوب را 
در ظاهر رعایت کنند. اینکه درنهایت شکایت آنها از پرسپولیس چه 
نتیجه ای خواهد داشت را زمان مشخص خواهد کرد اما ظاهرا چنین 

دعواهایی احتمالا تا پایان فصل ادامه خواهد داشت.

اخبار کوتاه


